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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 22.06.2024 do 13.09.2024 
 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 6x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila uzavření smlouvy o umístění zařízení pro přenos signálu městského 

kamerového systému v budově č. p. 137, ul. Teplická, 
- schválila Směrnici č. 13-14 O užívání služebních mobilních telefonních přístrojů, datových 

modemů a SIM karet, 
- schválila nákup skladového vozidla Volkswagen Caddy Maxi 1,5 TSI pro potřeby MM, 
- pověřila pana Jana Sklenáře, člena zastupitelstva statutárního města Děčín, k provádění 

svatebních obřadů a užití primátorské insignie a stanovila, že pan Sklenář užije 
primátorskou insignii ve volebním období 2022-2026 (počínaje dnem 25.06.2024 do 
zániku mandátu), 

- pověřila pana Jakuba Houšku provedením svatebního obřadu dne 24.08.2024 ve 12:00 
hodin na zámku Děčín a stanovila, že pan Houška užije primátorskou insignii při tomto 
svatebním obřadu, 

- schválila aktualizace plánu oprav a údržby majetku ve výpůjčce příspěvkových organizací 
pro rok 2024, 

- schválila vydání 2 ks bezplatných parkovacích karet pro služební vozidla CSS Děčín,  
p. o., pro rok 2024, 

- souhlasila s pořízením automobilu pro CSS Děčín, p. o., s vestavbou zvedací plošiny  
a kurtováním pro jeden invalidní vozík a přídavného nezávislého topení s pořizovací 
cenou v maximální výši 2.020.000,00 Kč vč. DPH, 

- projednala výsledky hodnocení ředitelů příspěvkových organizací statutárního města 
Děčín, jejichž postupy metodicky sjednocuje odbor školství a schválila výši odměn za rok 
2023 a úpravu osobních příplatků od 01.07.2024, 

- schválila žádost firmy KOUTECKÝ s. r. o., Duchcov, o úpravu smluvních podmínek 
týkajících se trvalého prominutí smluvní odměny ve výši 43.500 Kč/rok za umístění 
charitativních kontejnerů na textil ve městě, 

- schválila záměr vyhlášení veřejné zakázky na výkon funkce „Architekt statutárního města 
Děčín“ formou externí služby, 

- schválila přijetí sponzorského daru od právnické osoby ve výši nad 20 tis. Kč získaného 
ve 2. Q 2024 na činnost Městského útulku pro toulavá a opuštěná zvířata do majetku 
města, 

- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací do 250 tis. Kč subjektům pracujícím v oblasti 
sportu pro rok 2024, 

- projednala žádost Krajské zdravotní, a. s. – Nemocnice Děčín, o. z., a schválila 
poskytnout záštitu statutárního města Děčín nad odbornou konferencí „Děčínské 
chirurgické dny“ a rozhodla o poskytnutí finančního daru ve výši 50.000,00 Kč na úhradu 
nákladů spojených s uskutečněním této odborné konference, 

- jmenovala konkursní komisi vyhlášeného konkursního řízení na obsazení vedoucího 
pracovního místa ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ Vojanova, p. o., a pověřila Miroslavu 
Přibylovou funkcí tajemníka komise z řad zaměstnanců, 

- schválila pověření náměstka primátora pro rozvoj města a informačních technologií 
k jednání s Ředitelstvím silnic a dálnic, s. p., ve věci příprav a realizace obousměrného 
provozu ulicí Podmokelská, 

- souhlasila s užitím znaku statutárního města Děčín v rámci propagace odborné 
konference s názvem Děčínské chirurgické dny, 

- jmenovala Mgr. Michaelu Beranovou na vedoucí pracovní místo ředitelky ZŠ a MŠ 
Vojanova na dobu určitou s účinností od 01.08.2024 do doby jmenování ředitele školy na 
základě vyhlášeného konkursního řízení, 
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- se připojila k Petici za zvýšení odměn okrskových volebních komisí od roku 2025, 
- souhlasila s vysláním Ing. Anděla, CSc., primátora města, na zahraniční pracovní cestu 

do Moldavské republiky, v termínu 26.08.-28.08.2024, 
- schválila Organizační řád statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín, ve znění 

dle příloh tohoto usnesení, a to s účinností od 01.09.2024, 
- odvolala členy Komise prevence kriminality Mgr. Radka Pospíšila a PaedDr. Karla 

Rajchla, MBA, MBE, a to ke dni 31.08.2024 a jmenovala nové členy této komise PhDr. 
Petru Viktoru a kpt. Bc. Martina Hlavu, a to ke dni 01.09.2024, 

- schválila návrh Zásobníku projektů pro rok 2024 a návrh nového složení členů Řídícího 
výboru SPRM 2021-27, 

- schválila uzavření „Smlouvy o zprostředkování burzovních komoditních obchodů“ s firmou 
FIN-servis, a. s., Kladno, pro období 01/2025-12/2026, 

- schválila přijetí peněžitých darů od fyzických osob a právnické osoby získaných ve 2. Q 
2024 na činnost Městského útulku pro toulavá a opuštěná zvířata do majetku města, 

- projednala návrh ve věci nároku na uplatnění smluvní pokuty vůči společnosti SKZ Real s. 
r. o., a schválila uplatnění nároku na smluvní pokutu pouze v rozsahu, v jakém není tento 
nárok doposud promlčen, 

- projednala záměr vybudování parkovacích stání a parkoviště ul. Liliová, Děčín I, 
a schválila zadání zpracování projektové dokumentace s následným vybudováním 
parkovacích stání a parkoviště, 

- schválila realizaci projektu „Modernizace separačních stanovišť pro sběr tříděného 
odpadu“, 

- zrušila Jednací řád rady města schválený usnesením č. RM 18 06 30 02 dne 20.03.2018 
a schválila nový Jednací řád rady města, 

- schválila změnu zásad „Postup a zásady pronájmu pozemků ve vlastnictví statutárního 
města Děčín“, 

- projednala prosbu institutu Klinické a Experimentální Medicíny o nasvícení budov 
na Světový den dárců kostní dřeně a souhlasila s červeným nasvícením budovy 
restaurace Pastýřská stěna na Světový den dárců kostní dřeně, 

- jmenovala Mgr. Michaelu Beranovou od 01.10.2024 na vedoucí pracovní místo ředitelky 
ZŠ a MŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12, p. o. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- zasedání Valné hromady společnosti TERMO a.s. Děčín, 
- sněmu Euroregionu Labe / Elbe v Ústí nad Labem, o budoucnosti přeshraniční spolupráce 

a přínosu svazku obcí v nových podmínkách, 
- zasedání Valné hromady Sekce vodní dopravy v Praze, s cílem renesance dopravy 

nákladů po řekách v modernějším pojetí dopravy osob po vodě, 
- jednání s Ing. Štorkánem z Českomoravské komoditní burzy Kladno v Děčíně, 
- 4x jednání Finanční komise Rady Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, 
- několika jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, 
- několika jednání s největšími sportovními kluby v Děčíně o nadcházející sezóně, 
- jednání Vodíkové platformy Ústeckého kraje, organizované HSR ÚK,  
- zahájení Běhu na podporu Vojenského fondu solidarity a nadace policistů a hasičů na 

Smetanově nábřeží v Děčíně, 
- oslavy Dne nezávislosti Moldávie a městských slavností ve Vadul Lui Voda v Moldávii – 

na pozvání starosty města, 
- jednání s výjezdovou jednotkou SDH Křešice a křešickým Sdružením hasičů Čech, 

Moravy a Slezska za účasti Osadního výboru Křešice a Ing. Tuhého, k budoucímu 
uspořádání poměrů v užívání zbrojnice, 

- zahájení Stimax cup 2024 - soutěž SHČMS v Děčíně, v požárním sportu dětí i dospělých, 
- oslavy 160. let výročí rozhledny na Děčínském Sněžníku – Jílové, 



3 

 

- oslavy 75. výročí založení Děčínské ZOO, 
- slavnostního otevření Domova pro seniory v Křešicích, 
- pracovní schůzky s radními Ústeckého kraje v Teplicích, 
- webináře k 6. Akčnímu plánu Strategie RE:START on-line, 
- jednání na Ředitelství Vodních cest v Praze, 
- slavnostního otevření rekonstruovaného střediska praktické výuky v objektu Střední školy 

zahradnické a zemědělské A. E. Komerse Děčín-Libverda, 
- zahájení soutěže požárního útoku dětí organizované hasiči Děčín – Staré Město na 

Labském nábřeží v Děčíně, 
- koordinační porady ŘSD Správy Chomutov v Děčíně, o harmonogramu a koordinaci 

oprav a investic s dopadem na dopravu ve městě, 
- jednání ohledně územního plánu Děčína v Praze, na Ministerstvu dopravy v ČR, 
- jednání Komory statutárních měst v Opavě a oslav 800 let od založení města, na pozvání 

primátora Opavy. 
 
 
MP (městská policie): 

- ve spolupráci s odborem ekonomickým a odborem strategií a informačních technologií 
dokončila městská policie propojení agend souvisejících s nakládáním s pokutovými 
bloky. V souvislosti s novými postupy byli proškoleni všichni strážníci v aktivní službě, 

- v průběhu letních měsíců došlo k výměně stávajícího převaděče radiosignálu pro potřeby 
městské policie. Původní zařízení bylo již zastaralé a velmi poruchové. Převaděč je 
umístěn v půdních prostorách budovy magistrátu,  

- ve spolupráci s orgánem sociálně právní ochrany dětí se strážníci městské policie 
zúčastnili během letních měsíců řady preventivních kontrolních akcí zaměřených zejména 
na osoby mladší osmnácti let,  

- zástupci MP se zúčastnili řady jednání zaměřených na systém placeného parkování na 
území města. Výstupy pracovní skupiny budou v během následující týdnů prezentovány 
v materiálech překládaných orgánům města. 

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 

- monitoringu osob bez přístřeší – monitoring byl proveden na základě rozdílných dat MP, 
OSV, CSS, NNO. Další bude proveden během zimních měsíců,  

- studie odtokových poměrů – prezentace prvních výstupů k 9 katastrálním územím tvořící 
extravilán města jako podkladů ke zpracování pozemkových úprav, návrhy opatření, 

- besedy se seniory společně s panem náměstkem Němečkem na téma bezpečnost ve 
městě a kyberbezpečnost, 

- Sociální a zdravotní komise, viz veřejně dostupný zápis komise, 
- společné schůzky se zástupci Speciální základní školy a OSPOD, koordinované řešení 

případů,  
- přípravy a konzultace na veřejnou akci rozboru SKO se společností EkoKom, 
- metodiky zabydlování – konzultace a připomínky k připravovanému zákonu o bydlení se 

zástupci NNO a ASZ, 

- jednání ke krizové komunikaci - projekt Obec pro všechny realizovaný AZS, nastavení 
spolupráce jak komunikovat s veřejností těžká sociální témata, 

- schůzky s konzultantkou společnosti JRK ohledně odpadového hospodářství, nabídka 
pomoci při edukaci a osvětě, 

- schůzky s občany - Zámecký rybník, podněty pro získání finančních prostředků pro 
zlepšení kvality vody a celkového stavu rybníka, 
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- AOPK – jednání k získání dotací, posouzení vhodného procesu likvidace sedimentů 
s ohledem na stávající biotop (mokrá x suchá cesta). Doporučeno zpracovat biologický 
průzkum druhů, konzultace k možné výši dotace dle NOO, 

- jednání se starostkou Jílového ohledně možné spolupráce v odpadovém hospodářství, 
- jednání se starosty Rybniště a Šluknova o možném zapojení se jako člen řídícího výboru, 

který bude ustanoven při ZEVO Komořany, 
- komisí k veřejným zakázkám města, 
- pracovní skupiny ke Zřizovací listině CSS, 
- jednání na OSV KÚÚK k pozici romského poradce – romský poradce přesunut z MP na 

SMS, 
- šetření ČIŽP – povolení nakládání s vodami v Zámeckém rybníku,  
- pracovní skupiny k tržnímu řádu, 
- Kazuistiky – zabydlování, dle nastavené spolupráce AZS, SMS a Charitního sdružení 

bychom měli pomoci zabydlet 10 domácností – pilotní projekt před účinností zákona o 
podpoře bydlení (aktuálně zabydlujeme 6 domácností – senioři, osoby zapojené do aktivní 
politiky zaměstnanosti, osoby v krizi),  

- jednání se starostou České Kamenice – spolupráce v oblasti odpadového hospodářství, 
detašované pracoviště Kontaktního místa bydlení dle připravovaného zákona o bydlení, 

- pracovní skupiny k Akčnímu plánu Koncepce bydlení - kategorizace bytového fondu,  
- kontroly stavu objektu v ul. Spojenců, konzultace případných dotačních možností na 

rekonstrukci objektu, 

- schůzky k Lex Ukrajina VII – předcházení případných rizik s účinností úpravy legislativy 
k 01.09.2024, 

- jednání se zhotoviteli ke změně povrchu v Dlouhé jízdě,  
- jednání na Magistrátu měst Liberec a Jablonec n. N. – dosavadní praxe zabydlování, 

pilotní projekty ke Kontaktnímu místu bydlení, 
- pracovní skupiny Smart city – přenesení požadavku z komunitní skupiny Osoby se 

zdravotním postižením na Mapu bezbariérovosti veřejných budov, 

- slavností města Přerov v rámci spolupráce mezi partnerskými městy, 
- propojení s městem Šternberk ohledně nárůstu kriminality a agrese u dětí a mladistvých, 

hledání společných témat a příprava na schůzku s vládní zmocněnkyní pro lidská práva, 
- konzultace a přípravy zapojení právnických osob do obecního systému odpadového 

hospodářství, 
- slavnostního poklepání základního kamene ZEVO Komořany, 
- semináře k dotačnímu programu prevence kriminality Krajského úřadu Ústeckého kraje, 
- oslavy 75. narozenin ZOO Děčín, 
- TSD - rozloučení s prázdninami, akce pro rodiny s dětmi,  
- vítání prvňáčků ZŠ Máchova, 
- slavnostního otevření Domova pro seniory Křešice, 
- semináře Ministerstva životního prostředí Zálohování PET a plechovek – online,  
- jednání k pokračování pilotního projektu Integrovaná pracovní místa – prodloužení 

projektu do 31.12.2024 pro zapojených 14 osob v SMS, 

- schůzky k zimní údržbě, vymezení předmětu plnění TSD, SMS, 
- veřejné prezentace projektů Participativního rozpočtu, 
- přijetí delegace misionářů Apoštolské církve z Kalifornie USA,  
- semináře a workshopu k zákonu o bydlení za účasti zástupců Ministerstva pro místní 

rozvoj, Ministerstva práce a sociálních věcí, Agentury pro sociální začleňování pod 
záštitou náměstka hejtmana Ústeckého kraje, 

- slavnostního zahájení Poesiomatu, 
- setkání s vládní zmocněnkyní pro lidská práva ve výchovném ústavu Boletice za účasti 

dalších aktérů, především starosty města Šternberk. Výstupem je přenesení lokálních 
problémů na vládní úroveň, více v tiskové zprávě https://www.mmdecin.cz/deni-ve-
meste/5207-mesta-sternberk-a-decin-jednala-s-vladni-zmocnenkyni-pro-lidska-prava-o-
nasili-pachanem-detmi-a-mladistvymi,  

https://www.mmdecin.cz/deni-ve-meste/5207-mesta-sternberk-a-decin-jednala-s-vladni-zmocnenkyni-pro-lidska-prava-o-nasili-pachanem-detmi-a-mladistvymi
https://www.mmdecin.cz/deni-ve-meste/5207-mesta-sternberk-a-decin-jednala-s-vladni-zmocnenkyni-pro-lidska-prava-o-nasili-pachanem-detmi-a-mladistvymi
https://www.mmdecin.cz/deni-ve-meste/5207-mesta-sternberk-a-decin-jednala-s-vladni-zmocnenkyni-pro-lidska-prava-o-nasili-pachanem-detmi-a-mladistvymi
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- evaluace projektu Rozvoj systémů pro sociální začleňování – hodnocení dosavadní 
proběhlé spolupráce s Agenturou pro sociální začleňování. 

  
 
Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- řešení problematiky dopravy a stání v Křížové ulici,  
- Komise pro urbanismus a architekturu, 
- řešení hluku Havana Club Děčín,   
- jednání k problematice v ul. Cihelná – parkování, 
- jednání Bhouse, PBA Group, s.r.o. (online) – problematika lokality Labské nábřeží, 
- jednání - sídliště Bynov – příprava revitalizace, 
- ECUK - seminář elektromobilita / dobíjecí infrastruktura 11/2024, 
- schůzky k poskytnutí dotace na ITS v Děčíně, 
- schůzky s firmou AFC Děčín – problematika lávky přes Ploučnici, 
- projednání napojení silnice I/13 na stávající silnici I/62 - Varianty –Pastýřská/Chrochvická 

(Děčín), generální ředitelství ŘSD, 
- řešení dopravní situace Litoměřická, 
- jednání pozemky Sempra, 
- jednání o rekonstrukci – Medvědinec, 
- jednání - úsekové měření Děčín (UnicamSPEED-R integrace UnicamAGENDA), 
- jednání k vytvoření Kanceláře architekta, 
- veřejného představení projektů - Participativní rozpočet, 
- jednání Dlouhá jízda – povrchy, 
- jednání Munipolis – hodnocení aktuálního stavu, 
- jednání k opravě havarijního stavu komunikace v Dolním Žlebu, 
- pracovní skupiny Smart City, 
- schůzky k možnostem alternativní dopravy do Dolního Žlebu - Lesy ČR, 
- předání stavby Lávka pro cyklisty - Mariánská louka, 
- jednání ohledně akce Objedeme Komenského, 
- jednání s DÚK, 
- jednání přípravy Parkování v Děčíně 2025, 
- jednání s NPCS – alternativa k přístupu do Dolního Žlebu, 
- jednání Vodíková platforma (online), 
- zasedání Osadního výboru Dolní Žleb, 
- jednání ohledně nemovitosti - Labské nábřeží, 
- setkání s radním města Teplice týkající se veřejné dopravy, 
- jednání ohledně pozemku č. 531/1 Folknáře, 
- schůzky s Českými přístavy na téma podání žádosti o dotaci na prostor přístaviště a dále 

téma k využití plochy pozemku městem Děčín, 
- interview - Kyberbezpečnost O2,   
- jednání k problematice rekonstrukce lávky pro pěší DC-020L, Horní Žleb, 
- jednání v rámci rozvojové zóny Frankfurt, 
- návštěvy dopravního podniku města Frankfurt, 
- koordinační porady s ŘSD, 
- řešení problematiky Dolní Žleb přívoz, 
- jednání s ČEZ eletromobilita, 
- jednání s Povodím Labe – možnosti úprav propojení mezi lávkou DC-020L a prostorem 

pod Tyršovým mostem. 
 

 
 
 



6 

 

Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání k pravidlům a podmínkám letošního ročníku participativního rozpočtu „Tvoříme 

Děčín“, 
- jednání Sportovní komise, 
- jednání Kulturní komise, 
- jednání s ředitelem Oblastního muzea v Děčíně ohledně spolupráce města na 

přednáškovém cyklu „Kapitoly z děčínské historie“, 
- jednání k zásobníku projektů,  
- zahájení prázdninové sezóny kulturních večerů „Živá Křížovka“, 
- konkursního řízení vyhlášeného na obsazení vedoucího pracovního místa 

ředitele/ředitelky Základní školy a Mateřské školy Děčín VIII, Vojanova 178/12, 
příspěvková organizace, 

- několikadenní návštěvy partnerského města Přerov, 
- jednání s hlavní manažerkou a koordinátorkou projektu MAP Labské skály (místní akční 

plán) na možnosti financování připravovaných projektů a akcí na děčínských školách,  
- jednání s předsedou sportovní komise nad parametry dotační výzvy pro příští rok, 
- jednání k provozu Městského divadla Děčín v době uzavírky Teplické ulice,  
- 1. zasedání okrskových volebních komisí pro volby do Zastupitelstva Ústeckého kraje, 
- jednání na přípravě osvětové akce veřejného rozboru odpadu společností EKO-KOM 

z pohledu účasti děčínských škol, 
- zahájení nového školního roku na ZŠ a MŠ Kosmonautů v Březinách, 
- slavnostního předání Domova pro seniory v Křešicích, 
- jednání komise k výběru nového městského architekta, 
- jednání s předsedou představenstva OHK Děčín ke spolupráci ve školách, 
- návštěvy města Česká Lípa za účelem inspirace provozu sportovišť a psího hřiště, 
- jednání k přípravám akce „Sportovec roku“, 
- návštěv škol a jednání s jednotlivými řediteli škol, kterým byla doručena výhrůžka o 

výbušninách ve škole, 
- slavnostního odhalení Poesiomatu na Smetanově nábřeží, 
- porady ředitelů základních škol v rámci ORP Děčín, 
- jednání s ředitelkou Školní jídelny Sládkova k hledání řešení, které by umožňovalo 

návštěvu jídelny veřejností i v odpoledním čase.  
 
 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání s ředitelkou ČOI o provádění kontrol v Děčíně, řešení problémových barů a 

prodejen v Děčíně, 
- přednášky pro seniory na téma bezpečnost v Děčíně, 
- jednání s AKNT – odtah a umístění vraků, 
- jednání s OSPOD (spolupráce při výkonu rizikové práce OSPOD), 
- jednání s Policií ČR (prevence ve městě Děčín), 
- jednání s ČD – pomoc při řešení problematiky bezdomovectví v objektech, 
- jednání Ing. Hanušem OŽP (prořez stromů v rizikových místech v Děčíně), 
- výběrového řízení na ředitele ZŠ Vojanova, 
- jednání p. Grajcarem - komunitní centrum dětí a mládeže Kamarád, 
- jednání s MP Litvínov – výměna zkušeností, 
- jednání se společností Penny (stanovení pravidel při odstraňování vraků z jejich 

pozemků), 
- jednání s Probační a mediační službou (výkony trestů), 
- jednání s p. Nedělkou, Neškodou, Spurným (odtah vraků, příprava smlouvy), 
- jednání p. Kočím Škoda Auto – možnost využití služeb technika k posuzování vraků, 
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- jednání společnost R&M Czech Republic a.s. – sportovní klub Děčín 
- jednání s p. Nguen Xuan Dat (problém restaurace Březňačka), 
- slavnostního otevření DZR Křešice, 
- jednání s npor. Bc. Michajličenkovou vedoucí obv. odd. Děčín-Podmokly (problematika 

bezpečnosti v Děčíně IV). 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Nadlimitní 
Pojištění vozidel 
 
Podlimitní 
Rekonstrukce mostu DC-021L v ul. Revírní  
 
VZMR 
Zajištění výkonu  TDS+BOZP pro akci s názvem Poskytování energetických služeb metodou 
EPC v Děčíně 
2/Oprava I.PP včetně sanace stěn a podlahy Tolštejn 
Květinová výzdoba města 
3/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870 
Zpracování PD - MŠ Liliová 277/1, Děčín II, Revitalizace objektu a nížení energetické 
náročnosti budovy 
Zpracování PD – ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12, Snížení energetické náročnosti budovy 
Městský architekt 
 
PROBÍHAJÍCÍ  
 
Příjem nabídek 
 
Nadlimitní 
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín III. etapa 
 
Podlimitní 
Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín 
Změna užívání MŠ Saská 259/40, Děčín X 
 
VZMR 
Oprava opěrné zdi v ul. Slunečná, Děčín IV, Podmokly 
Zpracování projektových dokumentací pro naplnění standardů konektivity na ZŠ v Děčíně 
 
Před podpisem smlouvy 
Rekonstrukce havarijního stavu místní panelové komunikace – Děčín, Dolní Žleb (podlimitní) 
Pořízení elektromobilu pro potřeby Magistrátu města Děčín (VZMR) 
Zpracování PD – Zateplení objektů v areálu ZŠ Děčín XXXII, Míru 152 (VZMR) 
2/Zpracování PD – Parkovací dům p.p.č. 1250/35 k.ú. Děčín (VZMR) 
FVE do 50 kWp 6 částí 
FVE nad 50 kWp 5 částí 
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UZAVŘENÉ SMLOUVY 
3/ Výměna veřejného osvětlení - Děčín I, ulice Plavební 
Oprava MK ul. Purkyňova x U Nemocnice 
Rámcová smlouva – Výspravy asfaltových komunikací v Děčíně 
Obnova historické části Podmokel etapa D, ul. Teplická 
Čištění uličních vpustí, žlabů s mříží a přípojných per v Děčíně 
Domov pro osoby se zvláštním režimem Křešice, vybavení objektu – 2/ pečovatelská lůžka 
Lávka Děčín-Podmokly 
Údržba zeleně I. etapa  
Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská 
Zpracování PD - rozšíření kapacity tělocvičny ZŠ Kamenická 1145/50, Děčín II-Nové Město 
Zpracování studie, PD - Parkovací plochy na p.p.č. 1250/60, k.ú. Děčín (sídliště Dvořákova) 
MŠ Děčín II, Liliová 277/1 - oprava dlažeb a obkladů v I. aII. N.P., oprava venkovních chodníků 
2/ Oprava dlažby v prostoru mezi venkovními bazény 33 m a 50 m, p.p.č. 2463/16, v 
Aquaparku Děčín 
Výměna ZTI a modernizace objektu MŠ Májová 372, Děčín XXXII 
TDS – Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská 
Revitalizace objektu Restaurace Pastýřská stěna, Žižkova č.p. 236, Děčín – SO 01 
modernizace objektu 
Modernizace odborných učeben ZŠ a MŠ Děčín III, Březová 369/25 
Modernizace odborných učeben ZŠ a MŠ Děčín IX, Na Pěšině 330 
Oprava havárie stávající OZ v ul. Žlebská, Děčín 
PD Revitalizace Zahradnického domku děčínského zámku č.p. 1254 
Úprava sítě veřejného osvětlení – Děčín Václavov, ul. Ptačí, U Rybníka 
2/ Částečná rekonstrukce mlatových povrchů v areálu zámku Děčín, část 2/11 a 2/12 
ZŠ Míru 152, Děčín XXXII – oprava zpevněných ploch 
Hřbitov, Folknáře – oprava oplocení a opěrné zdi 
Výměna VZT jednotek pro bazénovou halu – Aquapark 
Stavební úpravy zděné části stávajícího oplocení – areál Krokova 
TDS – Lávka Děčín – Podmokly 
TDS – Obnova historické části Podmokel – etapa D, ul. Teplická 
Výměna ocelového stožáru VO, ul. Teplická, Bynov 
Sběrný dvůr 
Nakládání s odpady 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
- dne 28.06.2024 byla podána žádosti o dotaci na demolici objektu bývalé MŠ Březiny do 

výzvy MMR, Demolice budov v sociálně vyloučených lokalitách, 
- dne 15.07.2024 byla podána žádost o dotaci na projekt „Územní studie krajiny“, 
- dne 22.07.2024 byla podána žádost o dotaci na projekt „Domov pro osoby se zdravotním 

postižením Boletice“ do výzvy Národního plánu obnovy - Rozvoj a modernizace 
infrastruktury sociální péče. Předpokládané náklady stavby 80 mil. Kč bez DPH. Dotace je 
dle výzvy do výše až 80 mil. Kč. DPH není v rámci dotace způsobilým nákladem, výše 
DPH pro sociální účely je ve snížené sazbě 15 %. Udržitelnost projektu je 10 let, 

- dne 30.08.2024 byla podána Žádost o dotaci na projekt „Palisáda na Stoličné hoře“, 
- dne 09.09.2024 byla podána žádost o dotaci do NPŽP na zateplení DDM Březiny, 
- dne 11.09.2024 byla podána žádost o dotaci na projekt "Podpora mobility - nový výtah v 

DZR Kamenická", 
- probíhá příprava žádostí o dotace do NPŽP na zateplení objektů DDM Teplická, ZŠ 

Březová (FVE) a MŠ Saská, 
- probíhá příprava žádosti o dotaci na navigační systém – cestovní ruch, 
- probíhá příprava žádosti o dotaci na projekt " Opakovaně použitelné nádobí“ do výzvy 

v listopadu 2024, 
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- dne 16.09.2024 proběhl v rámci projektu „Pakt starostů a primátorů – zpracování Akčního 
plánu pro udržitelnou energii a klima“ Místní akční den pro klima a energii, 

- v rámci akce „Pohádková kašna na Masarykově náměstí – Výtvarná soutěž na sochy“ 
probíhá příprava vernisáže a výstavy všech návrhů – předpoklad listopad 2024, 

- v rámci projektu „Tvoříme Děčín 2024“ probíhá v termínu 9.9.-30.9.2024 všelidové 
hlasování, jaké návrhy mají být realizovány. Dne 9.9.2024 proběhlo veřejné projednání 
návrhů a ve dnech 9.9.-30.9.2024 probíhá výstava návrhů v Centru Pivovar, 

- byla získána dotace na projekt „Rozvoj bezpečnostního kamerového systému města Děčín 
s využitím 5G“, 

- proběhlo slavnostní otevření objektu Domov pro seniory Křešice, který byl zrealizován za 
účasti dotace ve výši téměř 50 mil. Kč, 

- byla zahájena realizace projektu „Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská“, též za účasti 
dotace, 

- v červenci 2024 byl do výzvy ITI podán investiční záměr na projekt „Zvýšení bezpečnosti 
v dopravě“, kde předmětem byla modernizace a rekonstrukce autobus. zastávek a 
přilehlých chodníků, a to zastávek Tyršova, Myslbekova a Kamenická. Záměr nakonec 
nebyl podpořen, neboť vítězným záměrem se stal projekt, který měl výrazně kratší dobu 
realizace (do konce letošního roku) a zároveň měl mnohem vyšší indikátor - délka 
realizovaného úseku. Tento vítězný projekt pokryl téměř celou alokaci výzvy, 

- v srpnu 2024 byla dokončená závěrečná kontrola žádosti o platbu a zprávy o realizaci 
projektu „Modernizace odborných učeben v děčínských základních školách I“, následně 
jsme na účet města obdrželi dotaci, 

- v srpnu 2024 byly dokončeny veřejné zakázky spojené s realizaci projektu „Modernizace 
odborných učeben v děčínských základních školách II“, v současné době probíhá 
podepisování smluv s vítěznými uchazeči, 

- účast na dalším zasedání Řídícího výboru Euroregionu Labe/Elbe, tentokrát 
v Litoměřicích, dne 13.09.2024, 

- byl dokončen a zveřejněn Zásobník AP SPRM 2021-27 pro rok 2024, 
- průběžně probíhá správa agendy DPmD, 
- na den 20.09.2024 se připravuje koordinační jednání se správci a vlastníky inženýrských 

sítí na území města Děčín, 
- byly zpracovány a podány žádosti o dotaci pro jednotky dobrovolných hasičů na odbornou 

přípravu a zásah za období přelomu roku 2023-2024. 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- zpracoval Výsledky hospodaření statutárního města Děčín za I. pololetí 2024,  
- zajistil veškeré podklady pro dílčí přezkum hospodaření města za období do 30.06.2024, 

které uskutečnila ve dnech 19. – 21.08.2024 firma TOP AUDITING, s.r.o., 
- ve spolupráci s městskou policií zajistil převedení evidence příkazových bloků na pokuty 

do nového softwaru – podsystému Radnice VERA, 
- ve spolupráci s odd. IT zavedl možnost podávat žádosti o dotace na ČOV a technickou 

infrastrukturu elektronicky prostřednictvím Portálu občana, 
- zpracoval do rady města informaci o stavu a vývoji pohledávek k 30.06. 2024, 
- upozornil občany v tisku a na sociálních sítích na splatnost 2. splátky poplatku ze psů do 

31.08.2024, 
- v souvislosti se zákonnou změnu zejména na úseku stavebního zákona zpracoval 

novelizaci Zásad postupu Statutárního města Děčín při poskytování účelové dotace 
v rámci programu podpory výstavby ČOV pro rodinné domy na vymezeném území 
statutárního města Děčín,  

- započal práce na návrhu rozpočtu statutárního města Děčín na rok 2025. 
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OSÚ (odbor stavební úřad): 
 
Oddělení Stavebního řádu a Vyvlastňovací úřad: 
 
- do současné doby vyřizuje extrémní počet žádostí, které byly stavebnímu úřadu doručeny 

do konce června t.r., 
- postupně se seznamuje a zapracovává v novém Informačním systému stavebního řízení, 

který byl ke dni 1.7.2024 v rámci digitalizace spuštěn do ostrého provozu,  
- uvedl do užívání např. jednu z významných staveb na území města – Domov pro seniory 

Křešice. 
 

Oddělení Úřad územního plánování: 
 

- pokračoval ve vyhodnocení veřejného projednání 12. změny Územního plánu města 
Děčín, Silnice I/13 Děčín - Ludvíkovice (Folknářská spojka) a zajistil stanovisko krajského 
úřadu jako nadřízeného orgánu územního plánování, 

- pokračoval ve vyhodnocení společného jednání k návrhu nového rozpracovaného 
Územního plánu Děčín (příprava dohodovacích jednání), 

- zajistil projednání dopisu Ministerstva dopravy ČR k loděnicím Křešice v orgánech města, 
- pokračoval v pořizování ÚP Jetřichovice a 6. úplné aktualizace Územně analytických 

podkladů ORP Děčín. 
 

 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
Zahájené akce: 
- byla zahájena akce MŠ Krásný Studenec – sociální zařízení pro personál v 1.p.p., 
- byla zahájena akce Hřbitov Folknáře - oprava oplocení a opěrné zdi, 
- byla zahájena akce MŠ Děčín II, Liliová 277/1 – Oprava dlažeb a obkladů v I. A II.NP, 

oprava venkovních chodníků, 
- byla zahájena akce Oprava dlažby v prostoru mezi venkovními bazény 33 m a 50 m na 

p.p.č.2463/16 v Aquaparku Děčín, 
- byla zahájena akce Oprava chodníků v ul.  Krásnostudenecká, Žatecká, Lounská, 

Bílinská, 
- byla zahájena akce Oprava pískovcové brány a opěrné zdi u Řetězové lávky, oprava 

mostovky a konstrukce, DC-014P, 
- byla zahájena akce Výměna VZT jednotek pro bazénovou halu – Aquapark Děčín, 
- byla zahájena akce ZŠ Míru 152, Děčín XXXII – oprava zpevněných ploch, 
- byla zahájena akce Zpracování projektové dokumentace – parkovací plochy na 

p.p.č.1250/60, k.ú. Děčín, 
- byla zahájena akce Zpracování projektové dokumentace – rozšíření kapacity tělocvičny 

ZŠ Kamenická 1145/50, Děčín II – Nové Město, 
- byla zahájena akce Zpracování studie – Tělocvična Vokolkova ulice u ZŠ Vrchlického 

630/5, Děčín, 
- byla zahájena akce Výměna dilatace a podepření u levobřežního pilíře Tyršova mostu, 
- byla zahájena akce MŠ Na Pěšině 331 - stavební úpravy sociálního zařízení v I. PP, 
- byla zahájena akce ZŠ Na Pěšině 330, Děčín IX - stavební úpravy sociálního zařízení v 

pavilonu T1, 
- byla zahájena akce Výměna ZTI a modernizace objektu MŠ Májová 372, Děčín XXXII, 
- byla zahájena akce MŠ Děčín IX, Na Pěšině 331 - stavební úpravy objektu III. etapa, 
- byla zahájena akce Oprava chodníku a úprava veřejného osvětlení v ul. Škroupova 

v rámci akce „Oprava MK ul. Škroupova“, 
- byla zahájena akce oprava opěrné zdi u železničního koridoru v Prostředním Žlebu 

v rámci akce „Oprava havárie stávající OZ v ul. Žlebská, Děčín“, 
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- v koordinaci s Povodím Ohře státní podnik byla zahájena společná akce související 
s opravou nábřežních zdí a obnovou povrchů v rámci akce „Jílovský potok ř. km 0,810 – 
1,015 v Děčíně, úprava – Bezručova ul. – obnova povrchů“, 

- byla zahájena akce Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská, 
- byla zahájena akce Lávka Děčín – Podmokly. 
 
Dokončené akce: 
- byla dokončena akce Rekonstrukce WC ve 2.N.P. a 3.N.P. budova A1 Mírové nám. 

1175/5, Děčín IV, 
- byla dokončena akce Zpracování projektové dokumentace – Odstranění tělocvičny 

Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín, 
- byla dokončena akce Oprava chodníku podél vozovky I/13 v Bynově v rámci akce 

„Oprava chodníku ul. Teplická mezi OC Tesco a Penny“, 
- byla dokončena akce Zpracování projektové dokumentace demolice objektu a výstavba 

nového domova pro osoby se zdravotním postižením, Boletice nad Labem, Děčín XXXI, 
- byla dokončena akce Domov se zvláštním režimem Křešice. 
 
 
TAJ – oddělení organizační: 
 
- zajistilo setkání 1. zasedání okrskových volebních komisí Děčín pro volby do 

Zastupitelstva Ústeckého kraje, 
- provedlo školení vybraných členů okrskových volebních komisí (předseda, místopředseda 

a zapisovatel) k zásadám hlasování a k systému zjišťování a zpracování výsledků 
hlasování pro volby do Zastupitelstva Ústeckého kraje – Děčín a jeho obce, Benešov nad 
Ploučnicí a jeho obce, Česká Kamenice a jeho obce. 

 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- jednání k úsekovému měření v Děčíně s kompetentními zaměstnanci magistrátu a firmou 

instalující měřící zařízení, 
- jednání k problematice zřízení funkce městského architekta, 
- jednání tripartity v oblasti platů zaměstnanců, 
- jednání na Magistrátu města Liberec a Jablonec nad Nisou na téma sociální bydlení a 

organizace úřadu ve městech za účasti náměstkyně primátora Ing. Lehké a lokálního 
koordinátora PhDr. Viktory, 

- kontrolního dne na stavbách v Děčíně: 
- oprava mostu a místní komunikace po povodních, Děčín-Bělá, 
- oprava „Mědvědince“ na Pastýřské stěně, 
- rekonstrukce a obnova Dlouhé jízdy, 
- stavební práce v objektu Střelnice 
- jednání k revitalizaci Podmokel, etapa D, ke stavbě na ul. Litoměřická, 
- porady ke stavením akcím – koordinace příprav a realizace staveních akcí, 
- dílčího přezkoumání hospodaření města za 1. pololetí roku 2024, 
- jednání k problematice řešení parkování na území města s odborníky na dopravu, 
- jednání Předsednictva Sdružení tajemníků městských a obecních úřadů ČR na téma: 

aktuální informace z činnosti odboru legislativy a koordinace předpisů, informace k novele 
zákona o úřednících územních samosprávných celků, aktuální informace 
k připravovanému zákonu o podpoře bydlení, digitalizace agendy územně a stavebně 
správní, aktuální informace z činnosti Institutu pro veřejnou správu Praha,  

- Krajského setkání tajemníků Ústeckého kraje – výměna zkušeností: systém řízení úřadů, 
řešení výstupů z Předsednictva Sdružení tajemníků městských a obecních úřadů ČR, 
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- slavnostního setkání se zaměstnanci magistrátu a města u příležitosti pracovních a 
životních výročí, u příležitosti ocenění za dárcovství krve a u příležitosti odchodu do 
starobního důchodu, 

- 1. zasedání okrskových volebních komisí v Děčíně a školení vybraných členů komisí 
k zásadám hlasování a k systému zjišťování a zpracování výsledků voleb do 
Zastupitelstva Ústeckého kraje,  

- společně se zástupci vedení města a vedoucími úředníky rozhovoru s odbornou 
společností na téma „Zajištění kyberbezpečnosti města a magistrátu“, 

- konkurzního řízení na obsazení funkce ředitele/ředitelky ZŠ Vojanova, 
- slavnostního zahájení školní roku 2024-2025 u nových prvňáčků v ZŠ Na Stráni, 
- slavnostního otevření Domova pro seniory v Křešicích – předání zařízení k užívání Centru 

sociálních služeb Děčín, 
- jednání s občany k participativnímu rozpočtu – Tvoříme Děčín 
- návštěvy sportovišť v České Lípě – získání zkušeností v oblasti provozu sportovišť. 
 
 
  



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města a občanů dne 27.06.2024 
 
 
p. Valko, Ing. Smíšek 
Požaduje podrobný harmonogram následných úkonů v pořizování Územního plánu Děčín ve 
vztahu k novému stavebnímu zákonu. 
 
Odpověď: 
Dle Metodického sdělení Ministerstva pro místní rozvoj ČR k postupu pořizování územních plánů a jejich 
změn po 01.07.2024 bude v případě nového rozpracovaného Územního plánu Děčín navázáno 
následovně: 

 
Vzhledem k tomu, že bylo ukončeno společné jednání o návrhu územního plánu a výsledky projednání 
doposud nebyly vyhodnoceny, budou činnosti zakončené úpravou návrhu po společném jednání 
dokončeny podle dosavadních právních předpisů (zákon č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu, v platném znění (stavební zákon, dále jen „SZ“). 

 
1) Dokončení vyhodnocení společného jednání – dle SZ (pořizovatel ve spolupráci s určeným 

zastupitelem), časově závisí na uzavření dohodovacích jednání a vyřešení rozporu k Plavebnímu 
stupni Děčín. 
  

2) Pokyny pro úpravu návrhu ÚP – dle SZ (pořizovatel ve spolupráci s určeným zastupitelem), časově 
závisí na rozsahu požadovaných úprav dle výsledků společného jednání i požadavků na zajištění 
souladu s novým stavebním zákonem č. 283/2021 Sb., stavební zákon (dále jen „NSZ“) - § 323 odst. 
8.  
 

3) Úprava návrhu ÚP pro veřejné projednání (zhotovitel) - pořizovatel zajistí soulad obsahu návrhu 
územního plánu s NSZ. Vzhledem k tomu, že úpravy související s NSZ (např. standardizace územního 
plánu) nebyly předmětem původní smlouvy o dílo, bude nutno původně stanovený termín úpravy 90 
dnů od obdržení pokynů pro úpravu návrhu dodatkem smlouvy prodloužit. 
 

4) Veřejné projednání návrhu ÚP – zajistí pořizovatel dle NSZ, odborný výklad zhotovitele. Veřejné 
projednání se koná nejpozději třicátý den ode dne doručení veřejné vyhlášky. Do 15 dnů ode dne 
veřejného projednání může každý uplatnit písemně své připomínky. 
 

5) Vyhodnocení výsledků veřejného projednání (pořizovatel ve spolupráci s určeným zastupitelem) – 
dle NSZ, návrh vyhodnocení bude bezodkladně rozeslán dotčeným orgánům s výzvou uplatnit do 30 
dnů stanoviska.   
 

6) Předložení návrhu vyhodnocení veřejného projednání zastupitelstvu města (určený zastupitel) – 
dle NSZ, projednání do 60 dnů, v případě souhlasu ZM bere na vědomí. 
 

7) Stanovisko k návrhu koncepce (pořizovatel v součinnosti s určeným zastupitelem) – dle NSZ 
v případě vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území předložení návrhu vyhodnocení veřejného 
projednání příslušnému úřadu (krajský úřad, odbor životního prostředí) ke stanovisku §10i zákona o 
posuzování vlivů na životní prostředí – do 30 dnů od poskytnutí podkladů (lze na žádost prodloužit na 
60 dnů). 
 

8) Stanovisko nadřízeného orgánu (Krajský úřad, odbor územního plánování a stavebního řádu) – dle 
NSZ zašle pořizovatel návrh vyhodnocení veřejného projednání nadřízenému orgánu ke stanovisku 
k širším územním vztahům a souladu s politikou územního rozvoje a nadřazenou územně plánovací 
dokumentací – do 30 dnů od obdržení podkladů.  
 
 

9) Úprava návrhu a opakované projednání (pořizovatel ve spolupráci s určeným zastupitelem) – dle 
NSZ – v případě, že na základě výsledků veřejného projednání dochází k podstatné úpravě - úprava 
projektantem na základě pokynů pořizovatele. K podstatné úpravě si pořizovatel vyžádá stanovisko 
orgánu přírody podle § 45i zákona o ochraně přírody a krajiny a stanovisko příslušného úřadu, ve 



kterém bude stanoveno, zda je vyhodnocení vlivů upravit nebo zda podstatná úprava vyžaduje doplnit 
posouzení vlivů na životní prostředí. Stanovisko příslušný úřad vydá do 20 dnů od doručení žádosti 
pořizovatele. Podstatná úprava se projednává v rozsahu měněných částí, ke kterým lze uplatnit 
stanoviska a připomínky dle výše uvedených lhůt k veřejnému projednání. 
 

10) Vydání územně plánovací dokumentace zastupitelstvem města (pořizovatel ve spolupráci 
s určeným zastupitelem) – dle NSZ. 
 

11) Nabytí účinnosti (pořizovatel) – 15. dnem od vyvěšení vyhlášky o vydání územního plánu. 
 

12) Vložení do národního geoportálu územního plánování (pořizovatel) – dle NSZ. 
 

p. Valko 
Kolik stála projektová dokumentace na Zámecký rybník. 
 
Odpověď: 
Projektová dokumentace na Zámecký rybník stála 457.000,00 Kč bez DPH. 

 
 

Požaduje prověřit výši dotace na odbahnění akce Zámecký rybník – odstranění sedimentů z OPŽP 
73. výzvy – podklady pro podání žádosti (projektová dokumentace, stavební povolení, souběh více 
dotací, výběrové řízení), max. dotace 10 mil. Kč / 10 %, jaká je reálná šance čerpání.  
 
Odpověď: 
Výše dotace na odbahnění akce Zámecký rybník – odstranění sedimentů z Operačního programu 
Životního prostředí (dále jen“OPŽP“) 73. výzvy: 
V pravidlech OPŽP se píše: Opatření, pro která je stanovena položka v Nákladech obvyklých opatření 
Ministerstva životního prostředí (dále jen „NOO“), nepřesahují 100 % NOO, případné vyšší náklady 
projektu, na jehož realizaci existuje zvýšený zájem ochrany přírody a krajiny (opatření zaměřená na 
zachování nebo obnovu významných přírodních hodnot v dané lokalitě), jsou nezbytné a odůvodněné. 
Zdůvodnění musí rovněž obsahovat objektivní odůvodnění zvýšených nákladů, např. specifickými 
činnostmi a materiály odpovídajícími řešené lokalitě či předmětu projektu nebo ztíženými podmínkami 
lokality. 
  
Max. dotace 10 mil. Kč / 10 %, jaká je reálná šance čerpání: 
Dle NOO bychom měli mít šanci získat na odbahnění pouze necelých 10 mil Kč, nikoliv 10 %, a to dle 
výpočtu NOO, nejde o omezení milionů Kč v pravidlech dotačního titulu, ale o množství sedimentů. 
Množství sedimentů, naposledy naměřených v roce 2022 je 22 860 m3 a dle NOO je 430,-- Kč na 1 m3 = 
9.829 800,-- Kč. Z toho by měla být dle pravidel o podporu míra podpory 60 %. Před případným podáním 
žádosti o dotaci by došlo k aktualizaci PD, rozpočtu, a s tím související míry sedimentů. Pro možnost 
získání vyšší dotace musíme na Agentuře ochrany přírody a krajiny ČR (dále jen „AOPK“) podat žádost o 
vydání Odborného posudku. Spolu s žádostí o odborný posudek žadatel předkládá na územně příslušném 
regionálním pracovišti AOPK kompletní žádost o podporu, tj. projektovou dokumentaci ve finální podobě 
a všechny věcné přílohy potřebné k podání žádosti o podporu. 
Finální podobu dokumentů dosud nemáme, nelze tedy získat odpověď AOPK. 
 
Podklady pro podání žádosti - povinné přílohy k žádosti o podporu: 

− Projektová dokumentace v úrovni požadované pro povolení stavby stavebním úřadem, případně 
dokumentace pro provádění stavby. 

− Povolení záměru s nabytím právní moci nebo povolení stavby nebo zařízení vydané ve zrychleném 
řízení dle nového stavebního zákona nebo stavební povolení s nabytím právní moci nebo ohlášení 
stavby včetně případného souhlasu s provedením ohlášené stavby. 

− Čestné prohlášení zpracovatele rozpočtu – v jaké cenové úrovni vůči použitému ceníku stavebních 
prací byl položkový rozpočet stavebních prací vypracován (např. 80 % vůči použitému ceníku 
stavebních prací). 

− Výsledky geologického průzkumu a hydrogeologický posudek (může být součástí projektové 
dokumentace) 



− Odborný posudek AOPK 

− Popis širších územních vztahů vč. vyskytujících se vodních prvků (např. přirozené/upravené koryto 
VT, poměry stávající vodní nádrže), tzn.: popis a posouzení stávajícího výchozího stavu, tedy popis 
přírodních poměrů lokality, současné vegetace na lokalitě vč. kvality břehového porostu, výskyt zvláště 
chráněných a ostatních, významně ohrožených druhů rostlin a živočichů, výskyt nepůvodních druhů 
raků, výskyt hodnotných biotopů. 

− Stanoviska, rozhodnutí, vyjádření, případně výjimky vyplývající ze zvláštních právních předpisů (např. 
formou koordinovaného stanoviska). 

− Vyhodnocení vlivu průběhu realizace opatření na biodiverzitu a funkce ekosystémů a v případě 
předpokládaných negativních vlivů návrh opatření k jejich eliminaci či minimalizaci. 

− Zdůvodnění potřeby realizace opatření – popis očekávaných změn přispívajících ke zvýšení 
ekologické stability krajiny a ke snížení zranitelnosti přírody a krajiny vůči negativním dopadům 
spojeným se změnou klimatu a nevhodným způsobem hospodaření v krajině, výstupy projektů (z 
popisu musí být zřejmý rozsah – kvantita i kvalita dosažených pozitivních změn). Popis, jak bude 
zajištěna udržitelnost opatření. 

 
 
Ing. Bc. Brčák 
Požaduje sdělit informace, kolik stála zahraniční cesta Ing. Smíška do Itálie a co bylo výsledkem 
toho jednání. 

 
Odpověď: 
Pracovní cesta Ing. Ondřej Smíšek  
Itálie, oblast Treviso, 03.–06.06.2024 
Téma exkurze: odpadové hospodářství, inspirace k zásadním změnám v této oblasti - zpracování odpadu 
od svozu až po jeho zhodnocení, efektivní sběr odpadu a motivační systém poplatků, třídící linka na 5 
druhů odpadu, chytrý sběrný dvůr, řešení otázky bioodpadu (exkurze v inovativní průmyslové kompostárně 
a stanici na zhodnocení bioodpadů).  
Náměstek Ing. Ondřej Smíšek nabídl, že zastupitelům rozešle prezentaci k exkurzi a sejde se k tomu se 
zastupiteli i osobně, a to ve spolupráci s náměstkyní Ing. Annou Lehkou.   
Náklady:  
Stravné a kapesné dle Směrnice č. 1 – 11, k cestovním náhradám: 194,16 EUR 
Letenka: 3 484,66 Kč 
Ubytování, doprava, strava: 14 000,-- Kč 

 
 

Požaduje vysvětlení schválení smlouvy s firmou Addvery s. r. o., Praha 5 na zpracování procesní 
analýzy včetně feedbacku – co bylo tak nutné pro město pořídit, že byla uzavřena tato smlouva. 
 
Odpověď: 
Firma Addvery předložila statutárnímu městu Děčín nabídku na vypracování procesní analýzy Dopravního 
podniku Děčín, a. s. (dále jen „DPmD“). V nabídce se uvádí, že analýza se primárně zaměří na strukturu, 
nákup, finance, procesy a technologie. Závěr analýzy bude GAP analýza (analýza tržních mezer a návrh 
jejich řešení), seznam identifikovaných problému a návrh jejich opravy či řešení. Akcionář tuto analýzu 
potřebuje k návrhu opatření na hospodárnější provoz DPmD. 
 
Požaduje informaci k nákupu „bakterií“ pro vyčištění Zámeckého rybníku, zejména, kdy a za jakých 
podmínek byla učiněna objednávka, jak a na základě čeho proběhl nákup a jak proběhla platba? Jak je 
možné, že je něco zaplaceno dříve, než proběhne plnění.  

 
Odpověď: 
1. Kdy a za jakých podmínek byla učiněna objednávka: 
Na poradě projektů v březnu roku 2023 se rozvinula debata o objednání bakterií do zámeckého rybníku, 
jako možná varianta snížení sedimentu v Zámeckém  rybníku. Vzhledem k tomu, že dosud nebylo možné 
získat žádnou dotaci na odbahnění celého rybníku, dostal odbor komunikací a dopravy pokyn vystavit 
objednávku na dodávku bakterií. 

 



2. Na základě čeho proběhl nákup, a jak proběhla platba: 
V dubnu roku 2023 byla vystavena objednávka na dodávku speciálních bakterií do Zámeckého rybníku 
pro snížení organického bahna ve výši 142.156,00 Kč vč. DPH, v květnu téhož roku byla uhrazena faktura 
na částku 142.143,39 Kč vč. DPH. Bakterie byly dodány na magistrát města dne v dubnu stejného roku. 
 
3. Jak je možné, že je něco zaplaceno dříve, než proběhne plnění: 
Objednávka byla vystavena pouze na dodávku bakterií a ty byly předány městu před platbou. 
 
 
Bc. Zdobinský 
Zpracovat přehled možností výběru místního poplatku za komunální odpad a vyhodnotit jejich 
efektivitu z hlediska počtu poplatníků, náročnosti správy poplatku a zvýšení výběru poplatku, popř. 
vzniku nových pohledávek (dotaz byl upřesněn Bc. Zdobinským) 

 
Odpověď: 
Požadované vyhodnocení správy místního poplatku za komunální odpad bylo členů zastupitelstva města 
poskytnuto. 

 
 
Ing. Skalický 
Požaduje od p. tajemníka, který byl členem hodnotící komise na obsazení funkce ředitele Základní 
školy a Mateřské školy Vojanova, sdělení, zda důvod jeho nepotvrzení (pana tajemníka) na funkci 
ředitelky školy paní Jarošovou souvisí s kauzou OSPOD (oddělení sociálně-právní ochrany dětí) a 
jejích dvou dětí.  

 
Odpověď: 
K potvrzení nebo nepotvrzení jakéhokoli kandidáta na funkci ředitele školy se pan tajemník, jako člen 
komise, nevyjadřuje a ani nesmí vyjadřovat. Jednalo se o kolektivní návrh celé komise pro projednání v 
radě města.  
Na veškeré rozhodování pana tajemníka nemají nikdy vliv záležitosti, které nesouvisí s danou 
problematikou. Do projednávání jakékoli kauzy OSPOD nemá pan tajemník právo zasahovat a ani nikdy 
nezasahoval, jedná se o jednání v rámci přenesené působnosti. 
 
 
p. Flachs 
Požaduje finanční audity u sportovních subjektů HC Děčín, BK Děčín, FK Junior, Technických 
služeb, a. s. a DPmD, a. s. 

 
Odpověď: 
Sportovní subjekty HC Děčín, BK Děčín a FK Junior jsou samostatné subjekty a město nemůže požadovat 
zajištění finančního auditu. U DPmD, a. s. se finanční audit provádí ze zákona každý rok, v tuto chvíli se 
bude provádět finanční analýza. Na první jednání k této analýze bude p. Flachs přizván. U Technických 
služeb, a. s. se předpokládá provedení finančního auditu v srpnu až září 2024. Vzhledem k tomu, že p. 
Flachs je členem dozorčí rady, je možné, aby si jej po vyhotovení vyžádal. 

 
 
Občanka města 
Požaduje sdělení, proč nebyla radou města potvrzena na funkci ředitelky Základní školy a Mateřské 
školy Vojanova, když byla hodnotící komisí doporučena na funkci ředitelky školy. 

 
Odpověď: 
Dle § 5 odst. 6 vyhlášky č. 54/2005 Sb., o náležitostech konkursního řízení a konkursních komisí, má 
výsledné pořadí uchazečů pro zřizovatele (radu města) doporučující charakter. 
 
 
 
 
 



 
Podnět: 
 
Mgr. Chmelík 
Vznesl podnět na zřízení Názvoslovné komise, jako poradní orgán rady města, potřebnou pro 
pojmenování ulic a dalších významných míst ve městě. 

 
Odpověď: 
Návrhem zastupitele města se zabývala rada města na svém jednání v červenci letošního roku. V případě 
podání návrhu na pojmenování ulic či případných dalších významných míst ve městě bude radou města 
vždy zřízena odborná pracovní skupina. 
 
 
 
Různé:  
 
Bc. Zdobinský  
Pan tajemník podnikal podstatné kroky, aby zvrátil zápis nemovitosti na p. č. 2302 k. ú. Děčín do 
katastru nemovitostí. Aktivně sháněl na krajském úřadu dokumenty, na radě města měl určité 
prohlášení ve věci chybného zápisu do katastru nemovitostí. 
 
Vyjádření tajemníka magistrátu: 
V rámci projednávání problematiky pozemku p. č. 2302 k. ú. Děčín na jednání rady města pod  
č. RM 22 03 37 07 byl přidělen odboru místního hospodářství úkol ve spolupráci s oddělením kontrolním 
a právním navrhnout řešení k posouzení žádosti o vydání souhlasného prohlášení ve smyslu vydržení 
pozemku p. č. 2302 v k. ú. Děčín, a to případně i s využitím externí právní kanceláře. 

 
Na základě výše uvedeného projednala vedoucí oddělení kontrolního a právního problematiku pozemku 
s odborem Právních služeb, Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových v Ústí nad Labem. 
Výsledek tohoto jednání byl následně zapracován do materiálu do jednání orgánů města. Pan tajemník 
v této záležitosti nikdy na krajském úřadu dokumenty nesháněl. 
 
 
Ing. Bc. Brčák 
Vyjádřil pohoršení nad udělením Národní ceny kvality v roce 2021 a jejím doporučením ve vazbě 
na cíle OSN a označil ji za anticenu. 
 
Vyjádření tajemníka magistrátu: 
Národní cenu České republiky vyhlašují Ministerstvo průmyslu a obchodu a Rada kvality České republiky. 
Programy Národní ceny kvality České republiky jsou harmonizovány se schématy uznávání EFQM 
(praktický nástroj pro řízení transformace i budování firemní kultury). Schémata uznávání EFQM jsou 
navržena tak, aby poskytovala organizacím strategickou zpětnou vazbu na odlišné úrovni. Pomohla jim 
zaměřit se na učení a vzdělávání, na motivaci a na podporu systematického zlepšování. Získání prvního 
místa v programu START městu Děčín ukázalo, jak si stojí v konkurenci ostatních organizací, které se 
zúčastnily a zároveň se tímto město Děčín velmi pozitivně prezentovalo v rámci celé ČR. 

 
 


